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Interpelacja

w sprawie uczestnictwa dzieci i młodzieży ze szkół podstawowych na terenie miasta  w zajęciach
sportowych na Pływalni Miejskiej „Nawa” w Skierniewicach. 

Uzasadnienie

W imieniu mieszkańców Skierniewic chciałabym się dowiedzieć jakie miesięczne stawki pobierane
są od szkół podstawowych za zajęcia  na Pływalni Miejskiej „Nawa”. Czy stawki są jednakowe dla
wszystkich szkół i czy są szkoły zwolnione z w/w opłat. Jeżeli tak to proszę o wymienienie takich
szkół i podanie uzasadnienia takiej decyzji. 

Z wyrazami szacunku,

         Justyna Kulig


